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 НИШ - Ситуација са ковидом је боља него што је била, имаћемо још проблема, а
видећемо хоћемо ли после лета имати талас, можда блажи него што је био, рекао је
данас епидемиолог и члан Кризног штаба Бранислав Тиодоровић.

  

Говорећи за Уранак ТВ К1, Тиодоровић је поручио да се треба вакцинисати и чувати од
заражавања.

  

"Треба нам још доста тога да би постигли колективни имунитет. Добро је што је код
младих кренула вакцинација", рекао је он.

  

Додао је да су проценти вакцинисаних младих од 16 до 35 година још увек мали да би се
у Србији обезбедило 50 посто вакцинисаних, што би значило да смо граници колективног
имунитета.
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(Танјуг)
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